
                                                                                
 
 
 

FASHION & RETAIL  
Career days 

 
by Hays.es 

 
200 Job opportunities available. 

Explore your Retail Career Opportunities in more than 100 luxury brands. 
 

We are looking for experienced professionals with a strong Retail 
background. Candidates must speak French,  English, Russian, Chinese 
Mandarin or Arabic as a requisite, but we will value other languages. 

Interested in developing a (Retail) Career in the Fashion Industry. 
 

We provide a unique working environment offering our customers an 
exceptional shopping experience. 

 
Candidates must have impeccable customer service and hospitality skills. 

 
Offering Part-Time and Full-Time positions for the Summer Season. 

 
No Appointment Necessary 
 April 24 at La Roca Village  

 
From 9 am to 6 pm 

CV with picture is a must. There will be a writing and speaking test. 
 

If you are one of our selected candidates, one of our 100 boutiques will be 
contacting you for an interview the following day. 

 
In addition, if you are one of the candidates selected,  La Roca Village will be 

offering  a 40 hour  training courses in “Shopping Tourism” 
 

For more information about Fashion & Retail Career Days and how to get there 
please visit:    LaRocaVillage.com      Hays.es  

 
 
 

http://www.larocavillage.com/
http://www.hays.es/


                                                                                
 
 
 

FASHION & RETAIL  
Career days 

 
by Hays.es 

 
Nous offrons 200 positions de travail. Trouvez votre opportunité 

professionnelle dans plus de 100 boutiques de marque. 
 

 Nous cherchons des spécialistes ayant de l’expérience en ventes et en 
linguistique, voulant développer une carrière professionnelle dans le monde 

de la mode. Nous offrons une ambiance de travail unique dans laquelle 
l’attention au détail et les visites de clients sont transformées en expérience de 

shopping unique.  
 

Nous cherchons des personnes qui parlent anglais ou français, comme critère 
impératif, mais nous valorisons aussi toute connaissance de russe, chinois et 

arabe. Egalement, les candidats doivent avoir des habilités comme l’attention 
au client et l’hospitalité. 

 
Nous offrons des contrats de 10 à 40 heures par semaine pour la saison d’été, 

et aussi, des contrats indéfinis. 
 

Présentez-vous sans rendez-vous  
Le 24 Avril à La Roca Village  

 
De 9 à 18 heures  

N’oubliez pas votre CV avec photo. Il y aura un test écrit et oral. 
 

Si vous faites partie des sélectionnés, une de plus de 100 boutiques vous 
donnera rendez-vous pour un entretien le jour suivant.  

 
En plus, si vous êtes finalement sélectionné comme un des candidats  

embauchés, La Roca Village vous offrira une formation de 40 heures en 
"tourisme d'achats" 

 
Plus d’information sur le programme et l’accès sur:  

 LaRocaVillage.com      Hays.es 

http://www.larocavillage.com/
http://www.hays.es/

